
Schriftelijke vragen van mevrouw A. van Langen-Visbeek (VVD) over Faunabeheer 

Inleiding 

De VVD heeft geconstateerd dat het nieuwe Faunabeheerplan er nog steeds niet is en dat er ook 

geen overgangsregeling is waardoor er niet gejaagd mag worden. Dat betekent dat de wildschade, 

bijvoorbeeld door duiven, enorm toeneemt maar ook dat veel jonge weidevogels zullen sneuvelen 

door predatie of door de inzet van wildnet tegen duiven. De fractie van de VVD heeft hierover de 

volgende vragen. 

Vragen 

1. Wat is de oorzaak van de ontstane situatie? 

2. Waarom is PS hierover niet actief geïnformeerd? 

3. Waarom is er geen overgangsregeling? 

4. Welke rol heeft de RUD NHN hierbij gespeeld? 

In NH heeft de RUD in tegenstelling tot andere provincies zowel een adviserende, 

vergunningverlenende als toezichthoudende rol voor wat betreft faunabeheer.  

5. Waarom heeft de provincie voor deze constructie gekozen? 

6. Is de vereniging van deze rollen bij één instantie volgens de provincie een gewenste situatie? 

7. In hoeverre zou dit tot problemen kunnen leiden? 

8. Is de provincie van mening dat deze rollen in de toekomst gescheiden zouden moeten 

worden en wat is uw argumentatie daarbij? 

9. Welke gevolgen heeft deze rolsamenvoeging voor de hoogte van de uit te keren schade? 

10. Welke gevolgen heeft deze rolsamenvoeging voor de biodiversiteit? 

Tot op heden is er nog geen nieuw Faunabeheerplan vastgesteld. De VVD maakt zich zorgen over het 

verloop van het proces om hiertoe te komen. 

11. Wanneer verwacht u het nieuwe Faunabeheerplan? 

12. In hoeverre kan de provincie hierop invloed uitoefenen? 

13. Wanneer kan er weer faunabeheer plaatsvinden? 

Een aantal agrariërs in Zeevang heeft recht op schadevergoeding bedongen omdat adequaat jagen in 

Natura 2000-gebieden door de geldende regels niet mogelijk is. 

14. Wat zijn de gevolgen van deze uitspraak voor de hoogte van de uit te keren schade? 

15. Welke gevolgen heeft dit volgens GS voor de biodiversiteit in deze gebieden? 

16. Wat is de gedeputeerde bereid doen om adequaat jagen in deze gebieden wel mogelijk te 

maken? 
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